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София, 30.11.2023 година 

 

Днес, 30.11.2023 г. от 14:03 ч. се проведе открито заседание на Комисията за 

енергийно и водно регулиране (КЕВР, Комисията) в състав „Водоснабдяване и 

канализация“, ръководено от председателя доц. д-р Иван Н. Иванов. 

 

На заседанието присъстваха членовете на Комисията Димитър Кочков, Пенка 

Трендафилова и Росица Тоткова – главен секретар (без право на глас).   

 

На заседанието присъстваха И. Касчиев – главен директор на главна дирекция 

„Водоснабдителни и канализационни услуги“, С. Маринова – началник на отдел „Цени и 

бизнес планове-водоснабдителни и канализационни услуги“ и експерти на КЕВР. 

 

Заседанието беше излъчено в реално време чрез интернет страницата на 

Комисията. 

 

Председателят доц. д-р Иван Н. Иванов откри заседанието и констатира, че не са 

налице правни пречки за провеждането му. 

 

Съгласно решение на КЕВР  по Протокол № 358 от 24.11.2023 г., т. 1, е осигурена и 

възможност за дистанционно участие чрез програмата за съобщения Skype. 

 

Предвид това, Комисията за енергийно и водно регулиране е поканила като страна 

по преписката лицата, представляващи 38 бр. ВиК оператори, за присъствено или 

виртуално участие в откритото заседание чрез програмата за съобщения Skype.  

„ВиК Паничище” ЕООД, гр. Сапарева баня, „ВиК” ООД, гр. Монтана, „ВиК 

ЙОВКОВЦИ” ООД, гр. Велико Търново, „ВиК” ООД, гр. Русе, „ВиК” ООД, гр. 

Габрово, „ВиК - Стенето” ЕООД, гр. Троян, „ВиК” ЕООД, гр. Плевен, „Инфрастрой” 

ЕООД, гр. Брацигово, „ВиК” ЕООД, гр. Стара Загора, „ВиК“ АД, гр. Ловеч, „ВиК” 

ООД, гр. Търговище, „ВиК - Варна” ООД, гр. Варна, ,, „Водоснабдяване - Дунав” 

ЕООД, гр. Разград, „ВиК” ООД, гр. Силистра, „ВиК” ООД, гр. Враца, „ВиК” ЕАД, 

гр. Бургас, „ВиК - Видин” ЕООД, гр. Видин, „ВиК” ЕООД, гр. Ямбол, „ПСОВ - 

ЛЕКО КО“ ЕООД, гр. Радомир, „Водоснабдяване” ЕООД, гр. Брезник, „ВиК - 

Златни пясъци” ООД, к.к. Златни пясъци, „Лукойл Нефтохим Бургас”АД, гр. Бургас, 

„ВиК” ЕООД, гр. Смолян, „ВиК” ЕООД, гр. Хасково, „ВиК” ЕООД, гр. Благоевград, 

„ВиК” ЕООД, гр. Пловдив, „АЦК“ ООД, гр. София, „Спринг форс” ООД, гр. Нови 

пазар, „ВиК” ООД, гр. Кърджали, „ВиК - Берковица” ЕООД, гр. Берковица, „ВиК - 
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Сливен” ООД, гр. Сливен, „ВиКУ” ЕООД, гр. Пазарджик, „ВиК Добрич” АД, гр. 

Добрич, „Кюстендилска вода” ЕООД, гр. Кюстендил, „ВиК” ЕООД, гр. София, 

„ВиК” ООД, гр. Перник,  „ВиК - Шумен” ООД, гр. Шумен, „Верила Сървис” АД, гр. 

София са уведомени за провеждане на заседанието с писмо на КЕВР с изх. № В-17-49-

8/24.11.2023 г.  

Заявили присъствено участие или чрез програмата за съобщения Skype са: 

• инж. Илиан Милев – управител на „ВиК” ООД, гр. Русе (чрез програмата за 

съобщения Skype); 

• г-н Росен Караджов – заместник-ръководител на комплекс „Енергиен“ във 

„Лукойл Нефтохим Бургас”АД, гр. Бургас (чрез програмата за съобщения Skype); 

• инж. Румяна Янчевска – управител на „ВиК” ЕООД, гр. Смолян (чрез 

програмата за съобщения Skype); 

• инж. Божидар Желязков - „ВиК” ЕООД, гр. Хасково (чрез програмата за 

съобщения Skype); 

• г-н Йордан Чемишев – заместник-ръководител направление „Производствено 

направление“ във „ВиК” ЕООД, гр. Пловдив (чрез програмата за съобщения Skype); 

• г-жа Десислава Иванова – ръководител направление ФСД във „ВиК - Шумен” 

ООД, гр. Шумен (чрез програмата за съобщения Skype); 

• г-жа Росица Итова – управител на „ВиК” ЕООД, гр. София; 

• г-жа Десислава Костадинова – упълномощено лице на „Верила Сървис” АД, гр. 

София (чрез програмата за съобщения Skype). 

 

„ВиК Паничище” ЕООД, гр. Сапарева баня, „ВиК” ООД, гр. Монтана, „ВиК 

ЙОВКОВЦИ” ООД, гр. Велико Търново, „ВиК” ООД, гр. Габрово, „ВиК - Стенето” 

ЕООД, гр. Троян, „ВиК” ЕООД, гр. Плевен, „Инфрастрой” ЕООД, гр. Брацигово, „ВиК” 

ЕООД, гр. Стара Загора, „ВиК“ АД, гр. Ловеч, „ВиК” ООД, гр. Търговище, „ВиК - Варна” 

ООД, гр. Варна, „Водоснабдяване - Дунав” ЕООД, гр. Разград, „ВиК” ООД, гр. Силистра, 

„ВиК” ООД, гр. Враца, „ВиК” ЕАД, гр. Бургас, „ВиК - Видин” ЕООД, гр. Видин, „ВиК” 

ЕООД, гр. Ямбол, „ПСОВ - ЛЕКО КО“ ЕООД, гр. Радомир, „Водоснабдяване” ЕООД, гр. 

Брезник, „ВиК - Златни пясъци” ООД, к.к. Златни пясъци, „ВиК” ЕООД, гр. Благоевград, 

„АЦК“ ООД, гр. София, „Спринг форс” ООД, гр. Нови пазар, „ВиК” ООД, гр. Кърджали, 

„ВиК - Берковица” ЕООД, гр. Берковица, „ВиК - Сливен” ООД, гр. Сливен, „ВиКУ” 

ЕООД, гр. Пазарджик, „ВиК Добрич” АД, гр. Добрич, „Кюстендилска вода” ЕООД, гр. 

Кюстендил, „ВиК” ООД, гр. Перник  не изпращат свои представители. 

 

На откритото заседание бяха разгледани доклад с вх. № В-Дк-262 от 21.11.2023 г. и 

проект на решение относно изменение на одобрените цени на ВиК услуги за 2024 г. по 

реда на чл. 6, т. 2 и чл. 29 от Наредбата за регулиране на цените на водоснабдителните и 

канализационните услуги. 

Докладът и проектът на решение, изготвени от работна група по заповед № З-В-16 

от 13.11.2023 г.: Ивайло Касчиев, Елена Маринова, Силвия Маринова, Василена Иванова, 

Румяна Костова, Лолита Косева, Ани Гюрова,Стефан Якимов, Мая Кожухарова, Йовка 

Велчева, Надежда Иванова и Ненко Ненков, са приети с решение на КЕВР на закрито 

заседание по т. 1 от Протокол № 358 от 24.11.2023 г. и публикуван на интернет страницата 

на Комисията. 

 

Доц. д-р Ив. Н. Иванов: 

Вие знаете, колеги, че в откритото заседание Комисията изслушва становището на 

ВиК операторите, които са обект на изготвения доклад и проект на решение. След 
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откритото заседание ще се проведе обществено обсъждане, на което могат да вземат 

участие всички заинтересовани лица, независимо дали се касае за юридически лица, 

организации, институции, федерации и т.н., както и частни лице – граждани на България. 

Започваме с първото заседание по същество. Това, което ми докладваха от 

администрацията по организацията на днешното заседание, заявилите участие ВиК 

дружества, техните представители са съобщили, че ще участват единствено по канала за 

комуникация Skype. За голямо съжаление това е една малка част от дружествата, които 

ние поканихме за участие в днешното заседание. В крайна сметка ще изслушаме 

становището на тези, които са се отзовали на поканата. Започваме с „ВиК” ООД, гр. Русе.  

Моля връзка с инж. Илиан Милев.  

 

Служител от КЕВР потърси инж. Ил. Милев, управител на „ВиК” ООД, гр. Русе, 

за видео разговор чрез програмата за съобщения Skype. 

 

Доц. д-р Ив. Н. Иванов: 

Г-н Милев, чувате ли ни? С нас ли разговаряте, чувате ли ни? Ако обичате, 

изключете звука, който… 

 

Ил. Милев – управител на „ВиК” ООД, гр. Русе: 

Да, да, добър ден. 

 

Доц. д-р Ив. Н. Иванов: 

Намалете другия звук, защото при нас се получава микрофония. 

 

Ил. Милев – управител на „ВиК” ООД, гр. Русе: 

Сега чуваме ли се? 

 

Доц. д-р Ив. Н. Иванов: 

Сега вече се чуваме. Г-н Милев, Вие знаете каква е процедурата. Моля да 

представите становището на „ВиК” ООД, гр. Русе по изготвения от работна група на 

Комисията доклад. Слушаме Ви. 

 

Ил. Милев – управител на „ВиК” ООД, гр. Русе: 

Аз искам да бъда кратък, както и миналата година, да изразя становището по 

отношение на предложените цени за 2024 г. за „ВиК” ООД, гр. Русе. Считам, че коректно 

са определени инфлационните проценти и коригиращите коефициенти спрямо заложените 

цени в бизнес плана на дружеството и нямаме някакъв съществен коментар по тях. Също 

така искам да допълня, че проведохме среща на Съюза на ВиК операторите съвместно с 

представители на синдикатите и набелязахме предложения, мерки, които могат да бъдат 

обсъждани с Комисията за периода на целия бизнес план - как да се коригират цените, 

така че да гарантираме най-вече ръста на заплатите в персонала на дружествата. Г-н 

Престойски, говорих с него сутринта, той каза, че е възпрепятствам и няма да може да 

дойде. Затова ме помоли да изразя от страна на Съюза на ВиК операторите това 

становище. 

 

Доц. д-р Ив. Н. Иванов: 

Благодаря Ви. Колеги, чухме първия представител – инж. Милев, управител на 

„ВиК” ООД, гр. Русе, който изрази съгласие с изготвения доклад и с проекта на решение. 

Няма възражение по доклада и нещо повече, той съобщи, че е упълномощен от г-н 
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Престойски да изрази от името на асоциацията съгласие с доклада. Благодаря Ви, г-н 

Милев. От името на Комисията Ви желая успешен ден. 

 

Ил. Милев – управител на „ВиК” ООД, гр. Русе: 

Благодаря. Приятна работа. 

 

Доц. д-р Ив. Н. Иванов: 

Благодаря. Колеги, преминаваме към втория ВиК оператор, заявил участие. Това е 

„Лукойл Нефтохим Бургас” АД. Становището ще представи г-н Росен Караджов – 

заместник-ръководител на комплекс „Енергиен“. Моля връзка с г-н Караджов.  

 

Служител от КЕВР потърси г-н Р. Караджов, заместник-ръководител на 

комплекс „Енергиен“ във „Лукойл Нефтохим Бургас” АД, гр. Бургас, за видео разговор 

чрез програмата за съобщения Skype. 

 

Доц. д-р Ив. Н. Иванов: 

Здравейте, г-н Караджов. Чувате ли ме? 

 

Р. Караджов – заместник-ръководител на комплекс „Енергиен“ във „Лукойл 

Нефтохим Бургас” АД, гр. Бургас: 

Да, чувам Ви. Здравейте, г-н Иванов. 

 

Доц. д-р Ив. Н. Иванов: 

Вие знаете процедурата. Моля да представите пред Комисията становището на 

дружеството „Лукойл Нефтохим Бургас” АД по изготвения доклад и проект на решение от 

работата група на Комисията. Слушаме Ви. 

 

Р. Караджов – заместник-ръководител на комплекс „Енергиен“ във „Лукойл 

Нефтохим Бургас” АД, гр. Бургас: 

Благодаря Ви. Уважаеми г-н Председател на КЕВР, уважаеми дами и господа, След 

като се запознахме с доклада на работната група, съгласни сме с този доклад. Нямаме 

възражения също така и с проекторешението на енергийния регулатор. Благодаря Ви за 

предоставената възможност да изразим нашето становище. 

 

Доц. д-р Ив. Н. Иванов: 

Аз Ви благодаря за становището, което изразихте. То беше чуто и от работната  

група, както и от членовете на Комисията. Няма смисъл да Ви съобщавам, че може да 

изразите и писмено становище, защото Вие изказахте съгласие с доклада и проекта на 

решение. Благодаря Ви за участието и Ви желая успешен ден.  

 

Р. Караджов – заместник-ръководител на комплекс „Енергиен“ във „Лукойл 

Нефтохим Бургас” АД, гр. Бургас: 

Аз също Ви благодаря. Успешна работа и на Вас. 

 

Доц. д-р Ив. Н. Иванов: 

Благодаря. Преминаваме към следващия участник. Това е „ВиК” ЕООД, гр. 

Смолян. Становището ще изрази управителят на дружеството инж. Румяна Янчевска. 

Моля връзка с г-жа Янчевска. 
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Служител от КЕВР потърси инж. Р. Янчевска, управител на „ВиК” ЕООД, гр. 

Смолян, за видео разговор чрез програмата за съобщения Skype. 

 

Доц. д-р Ив. Н. Иванов: 

Има ли резултат? Г-н Цанев, очевидно няма в момента връзка. Накрая на 

участниците още веднъж ще направим опит да се свържем с г-жа Янчевска. Продължавам 

с „ВиК” ЕООД, гр. Хасково. Инж. Божидар Желязков е заявил участие по Skype. Моля 

връзка с инж. Желязков. 

 

Служител от КЕВР потърси инж. Б. Желязков - „ВиК” ЕООД, гр. Хасково, за 

видео разговор чрез програмата за съобщения Skype. 

 

Доц. д-р Ив. Н. Иванов: 

Аналогичен случай. Що се касае до следващия участник, „ВиК” ЕООД, гр. 

Пловдив, те са заявили участие по Skype, без да посочат представител. Може ли да се 

осъществи изобщо връзка с дружеството по Skype? 

 

Служител от КЕВР потърси представител на „ВиК” ЕООД, гр. Пловдив за видео 

разговор чрез програмата за съобщения Skype. 

 

Доц. д-р Ив. Н. Иванов: 

И тук ще направим втори опит след изчерпване на списъка на участниците. 

Продължавам с „ВиК - Шумен” ООД, като становището на дружеството ще бъде 

представено от г-жа Десислава Иванова – ръководител направление ФСД. Ако обичате, 

връзка с г-жа Иванова. 

 

Служител от КЕВР потърси представители на г-жа Д. Иванова, ръководител 

направление ФСД във „ВиК - Шумен” ООД, гр. Шумен, за видео разговор чрез 

програмата за съобщения Skype. 

 

Доц. д-р Ив. Н. Иванов: 

Отново липсва връзка и минавам на последния… 

 

Р. Тоткова – Главен секретар на КЕВР: 

Връзка има. 

 

Доц. д-р Ив. Н. Иванов: 

Да, връзка има, но няма представител. Следващият последен заявен участник, това 

е дружеството „Верила Сървис” АД, гр. София. Становището ще изрази упълномощено 

лице от дружеството, а това е г-жа Десислава Костадинова. Отново участие по Skype. 

 

Служител от КЕВР потърси г-жа Д. Костадинова, упълномощено лице на 

„Верила Сървис” АД, гр. София, за видео разговор чрез програмата за съобщения Skype. 

 

Доц. д-р Ив. Н. Иванов: 

Така. Г-н Цанев, както казах в хода на заседанието, тези, с които не можахме да се 

чуем и липсват на линия, още веднъж ще ги потърсим. Започваме, за да знаем, че сме 

изчерпали всички възможности, с които разполага Комисията за енергийно и водно 

регулиране. Започваме с „ВиК” ЕООД, гр. Смолян. Моля отново опит за връзка с инж. 
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Румяна Янчевска, управител на дружеството. 

 

Служител от КЕВР потърси инж. Р. Янчевска, управител на „ВиК” ЕООД, гр. 

Смолян, за видео разговор чрез програмата за съобщения Skype. 

 

Доц. д-р Ив. Н. Иванов: 

Здравейте, г-жо Янчевска. Очакваме да чуем становището на „ВиК” ЕООД, гр. 

Смолян по изготвените доклад и проект на решение от работна група на Комисията за 

енергийно и водно регулиране. Заповядайте, слушаме Ви. 

 

Р. Янчевска – управител на „ВиК” ЕООД, гр. Смолян: 

Здравейте. От името на „ВиК” ЕООД, гр. Смолян нямам някакви забележки и 

искания към становището, което е дадено в доклада и в проекта за решение. Приемаме 

такива, каквито са. Считаме, че Комисията е оценила работата на ВиК дружеството през 

2022 г. Новите цени ни дават възможност да продължим да работим малко по-добре. 

 

Доц. д-р Ив. Н. Иванов: 

Благодаря Ви, г-жа Янчевска, за изразеното становище. От името на Комисията Ви 

желая успешен и ползотворен ден. 

 

Р. Янчевска – управител на „ВиК” ЕООД, гр. Смолян: 

И на Вас успешен ден. 

 

Доц. д-р Ив. Н. Иванов: 

Благодаря. Сега преминаваме към „ВиК” ЕООД, гр. Хасково. Ако може да се 

осъществи връзката с инж. Божидар Желязков. 

 

Служител от КЕВР отново потърси инж. Б. Желязков - „ВиК” ЕООД, гр. 

Хасково, за видео разговор чрез програмата за съобщения Skype. 

 

Доц. д-р Ив. Н. Иванов: 

Г-н Желязков, здравейте. Моля да ни съобщите становището на дружеството, което 

представлявате, „ВиК” ЕООД, гр. Хасково по изготвените документи от Комисията – 

доклад и проект на решение. 

 

Б. Желязков - „ВиК” ЕООД, гр. Хасково: 

Здравейте на всички. След като се запознахме с доклада, публикуван на страницата 

на КЕВР, и с предложения проект на решение за утвърждаване на новите цени от 2024 г., 

изразяваме своето съгласие с тях и ги приемаме без забележки. 

 

Доц. д-р Ив. Н. Иванов: 

Благодаря Ви, г-н Желязков.  

 

Б. Желязков - „ВиК” ЕООД, гр. Хасково: 

И аз благодаря. 

 

Доц. д-р Ив. Н. Иванов: 

Работната група чу становището на „ВиК” ЕООД, гр. Хасково. Успешен ден от 

името на Комисията.  
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Б. Желязков - „ВиК” ЕООД, гр. Хасково: 

И на Вас. 

 

Доц. д-р Ив. Н. Иванов: 

Мерси. Отиваме към „ВиК” ЕООД, гр. Пловдив. Да чуем дали има представител, 

който иска да изрази становището на „ВиК” ЕООД, гр. Пловдив. 

 

Служител от КЕВР отново потърси представител на „ВиК” ЕООД, гр. Пловдив, 

за видео разговор чрез програмата за съобщения Skype. 

 

Доц. д-р Ив. Н. Иванов: 

Здравейте. Чувате ли ни? 

 

Й. Чемишев – заместник-ръководител „Производствено направление“ от 

„ВиК” ЕООД, гр. Пловдив: 

Да. 

 

Доц. д-р Ив. Н. Иванов: 

Чудесно. Много Ви моля, първо, да се представите, защото не ни беше съобщено 

име на представител на „ВиК” ЕООД, гр. Пловдив, който да изрази становище… 

 

Й. Чемишев – заместник-ръководител „Производствено направление“ от 

„ВиК” ЕООД, гр. Пловдив: 

Има представител, оставаме на линия да изразим становището относно цените. 

 

Доц. д-р Ив. Н. Иванов: 

Здравейте. Представете се като име, ако обичате. Слушаме Ви. Разпадна ли се 

връзката, какво стана? Още веднъж питам – чувате ли ни? 

 

Й. Чемишев – заместник-ръководител „Производствено направление“ от 

„ВиК” ЕООД, гр. Пловдив: 

Йордан Чемишев – заместник-ръководител „Производствено направление“ от 

„ВиК” ЕООД, гр. Пловдив. 

 

Доц. д-р Ив. Н. Иванов: 

Чудесно. Г-н Чемишев, моля Ви да изразите становище по доклада и проекта на 

решение, изготвен от група на Комисията. 

 

Й. Чемишев – заместник-ръководител „Производствено направление“ от 

„ВиК” ЕООД, гр. Пловдив: 

Съгласни сме с предложението, което КЕВР е направило относно цените. 

 

Доц. д-р Ив. Н. Иванов: 

Благодаря. Нямате забележки и възражения? 

 

Й. Чемишев – заместник-ръководител „Производствено направление“ от 

„ВиК” ЕООД, гр. Пловдив: 

Не. 
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Доц. д-р Ив. Н. Иванов: 

Благодаря Ви, г-н Чемишев. Да се отбележи в протокола. И на Вас също желая 

успешен ден, както и на представителите изобщо на „ВиК” ЕООД, гр. Пловдив. Колеги, 

продължаваме с „ВиК - Шумен” ООД. Преди това, както е тук редът, е „ВиК” ЕООД, гр. 

София област. Подадено ми е съобщение, че „ВиК” ЕООД, гр. София област има 

представител тук, който желае да вземе думата. Това е г-жа Росица Итова, която е 

управител на „ВиК” ЕООД, гр. София област. Г-жо Итова, моля на заседателната маса да 

седнете и да си включите микрофона, след което ще чуем Вашето становище. 

Заповядайте. 

 

Росица Итова – управител на „ВиК” ЕООД, гр. София: 

Уважаеми г-н Председател, уважаеми дами и господа, като представител на „ВиК” 

ЕООД, гр. София област искам да изразя нашето становище относно доклада на КЕВР и 

предложението за решение за нови цени за 2024 г. Считаме, че така предложените цени 

ще позволят на дружеството ни да има добри приходи и да покрие разходите си за 

следващата година и поради това нямаме възражения и приемаме така предложените 

цени. 

 

Доц. д-р Ив. Н. Иванов: 

Благодаря Ви, г-жо Итова. Да се отбележи и становището на „ВиК” ЕООД, гр. 

София област. Преминаваме към „ВиК - Шумен” ООД. Становището на „ВиК - Шумен” 

ООД, гр. Шумен, отново по канала за комуникация Skype, би трябвало да изрази г-жа 

Десислава Иванова.  

 

Служител от КЕВР отново потърси г-жа Д. Иванова, ръководител направление 

ФСД във „ВиК - Шумен” ООД, гр. Шумен, за видео разговор чрез програмата за 

съобщения Skype. 

 

Доц. д-р Ив. Н. Иванов: 

Г-жо Иванова, чувате ли ни? 

 

Д. Иванова - ръководител направление ФСД във „ВиК - Шумен” ООД, гр. 

Шумен: 

Да. 

 

Доц. д-р Ив. Н. Иванов: 

Заповядайте да изразите пред Комисията становището на дружеството, което 

представлявате, „ВиК - Шумен” ООД, гр. Шумен, по изготвения доклад и проект на 

решение. 

 

Д. Иванова - ръководител направление ФСД във „ВиК - Шумен” ООД, гр. 

Шумен: 

От името на „ВиК - Шумен” ООД, гр. Шумен изразявам своето съгласие с 

изготвения проект на решение относно цените. 

 

Доц. д-р Ив. Н. Иванов: 

Благодаря Ви много. От името на Комисията Ви желая успешен ден. 
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Д. Иванова - ръководител направление ФСД във „ВиК - Шумен” ООД, гр. 

Шумен: 

Благодаря и на Вас. 

 

Доц. д-р Ив. Н. Иванов: 

Мерси, а ние преминаваме към последния участник. Това е „Верила Сървис” АД, 

чието становище ще представи г-жа Десислава Костадинова – упълномощено лице от 

дружеството. 

 

Служител от КЕВР потърси г-жа Д. Костадинова, упълномощено лице на 

„Верила Сървис” АД, гр. София, за видео разговор чрез програмата за съобщения Skype. 

 

Доц. д-р Ив. Н. Иванов: 

Има ли връзка? Не. Колеги, благодарение на това, че повторно направихме опит за 

комуникация… 

 

Служител от КЕВР съобщи, че има връзка с г-жа Д. Костадинова. 

 

Доц. д-р Ив. Н. Иванов: 

Г-жо Костадинова, чувате ли ни? 

 

Д. Костадинова – упълномощено лице на „Верила Сървис” АД, гр. София: 

Да, здравейте. 

 

Доц. д-р Ив. Н. Иванов: 

Чудесно. Очакваме да ни съобщите становището на „Верила Сървис” АД по 

материалите, изготвени от работна група на Комисията, доклад и проект на решение. 

 

Д. Костадинова – упълномощено лице на „Верила Сървис” АД, гр. София: 

Благодаря Ви за възможността. Първо се възползвам от случая да поздравя всички 

участници на „Верила Сървис” АД … изпълнителен директор в Счетоводна къща Дал 

Сиат. 

 

Доц. д-р Ив. Н. Иванов: 

Сигурно Ви чуват. 

 

Д. Костадинова – упълномощено лице на „Верила Сървис” АД, гр. София: 

Нямаме настоящ проблем с ръководството, още по-малко с администрацията. 

Надяваме се тази среща да е началото на добрата практика за по-голяма прозрачност в 

работата на КЕВР. Излишно е да забелязвам това … по-тясна връзка с КЕВР и 

операторите и всички заинтересовани лица е гарант за по-качествено … работа на 

Комисията за енергийно и водно регулиране. Нямаме забележки по представения от Вас 

доклад. 

 

Доц. д-р Ив. Н. Иванов: 

Благодаря Ви, г-жо Костадинова. Благодаря Ви за пожеланията и заедно с това ще 

Ви кажа, че такъв е и стремежът на Комисията за енергийно и водно регулиране – да 

комуникира с ВиК операторите. Това са ВиК дружествата. И може би обстоятелството, че 

в днешното заседание всички ВиК оператори, които взеха участие, изразиха съгласие с 
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изготвените доклад и проект на решение, е доказателство, че действително се е водила 

комуникация с дружествата и са отчетени обективно всичките ценообразуващи елементи. 

Успешен ден Ви желая. 

 

Д. Костадинова – упълномощено лице на „Верила Сървис” АД, гр. София: 

Благодаря. Бъдете здрави. 

 

Доц. д-р Ив. Н. Иванов: 

Благодаря. Колеги, изчерпахме списъка на заявилите участие дружества. Обръщам 

се все пак към аудиторията. Има ли представители на дружества, които не са взели 

участие в откритото заседание, и съм готов да им дам думата? Няма. В такъв случай, ние 

завършваме точно в 14:30 ч. откритото заседание, като преди да закрия това заседание, 

това, което се изисква и по процедура, насрочвам закритото заседание, на което 

Комисията за енергийно и водно регулиране ще се произнесе с решение относно 

изменение на одобрените цени на ВиК услуги за 2024 г. по реда на чл. 6, т. 2 и чл. 29 от 

Наредбата за регулиране на цените на водоснабдителните и канализационните услуги, за 

22.12.2023 г., което означава, че след това от 01.01.2024 г. тези цени ще влязат в сила. 

Закривам заседанието. 

 

Комисията прецени, че обстоятелствата по образуваното производство са изяснени 

пълно и всестранно, и на основание чл. 47, ал. 1 от Правилника за дейността на КЕВР и на 

нейната администрация 

Р Е Ш И : 

 

Насрочва закрито заседание на 22.12.2023 г. за приемане на решение относно 

изменение на одобрените цени на ВиК услуги за 2024 г. по реда на чл. 6, т. 2 и чл. 29 от 

Наредбата за регулиране на цените на водоснабдителните и канализационните услуги. 
 
Приложение: 

1. Уведомително писмо на КЕВР с изх. № В-17-49-8/24.11.2023 г. до 38 бр. ВиК 

оператори. 
 

 

ЧЛЕНОВЕ НА КЕВР:    ПРЕДСЕДАТЕЛ:     

     

 

.................................................                       ДОЦ. Д-Р ИВАН Н. ИВАНОВ       

 Д. Кочков 

 

................................................. 
 П. Трендафилова 

ГЛАВЕН СЕКРЕТАР: 

 

 

РОСИЦА ТОТКОВА 
 

Протоколирал: 

 А. Фикова - главен експерт 


